
Blaž Kavčič:  Veseli smo podpore navijačev 

Ljubljana bo ta teden na teniških igriščih v Šiški gostila že tradicionalni BMW Chellenger Ljubljana open, na 
katerem bo lansko zmago branil naš trenutno najboljši teniški igralec Blaž Kavčič. S prvim slovenskim teniškim 
loparjem smo se pogovorili o njegovi trenutni pripravljenosti, pričakovanjih na domačem turnirju in zlasti o 
občutkih, ki ga spremljajo, ko nastopa pred domačo publiko. Blaž Kavčič vsem navijačem obljublja pravi teniški 
šov. Torej je vse to le razlog več, da Blaža in ostale naše teniške igralce ta teden podpiramo na chellengerju v 
Ljubljani. 

Pred vrati je BMW Chellenger Ljubljana open in nedvomno vas nanj vežejo, predvsem zaradi lanskoletne 
zmage, nadvse lepi spomini… 

Res je, o tem ni nobenega dvoma, na ljubljanski challenger se zelo rad vračam, kako ne, saj sem že kot otrok, ko 
sem hodil na turnir v Domžale in v Tivoli, sanjal o tem, da bi tudi sam nekoč zmagoval doma. In ko se to enkrat 
uresniči, je še toliko lepše. 
 
Ali morda zaradi lanskoletne zmage na tem chellengerju letos čutite kaj več pritiska? Ste si s tem morebiti 
naložili neko dodatno breme? 
 

Tenis je šport v katerem gre vedno za branjenje nekih točk, 
za branjenje nekega uspeha in tega se skozi kariero 
privadiš. Sam imam kar se tega tiče že kar nekaj izkušenj, 
tako da nebi rekel, da zaradi tega čutim kaj več pritiska kot 
sicer. Je pa pritisk tisti, ki ti večkrat škoduje kot koristi, zato 
se sam bolj kot ne osredotočam nase in na svojo igro ter se 
poizkušam kar se da dobro pripraviti na dvoboje in doseči 
čim boljši rezultat. 
 
Kako pa ste zadovoljni s svojo trenutno 
pripravljenostjo, s svojo trenutno formo in ali mislite, da 
igrate na dovolj visokem nivoju, da bi morda uspeli 
ponoviti lanskoletni uspeh? 
 
Mislim, da sem v kar dobri formi, da lahko na chellengerju v 
Ljubljani pokažem dober tenis, so pa vsakršne napovedi 
nesmiselne. Nastopilo bo 32 dobrih teniških igralcev in vsak 
dvoboj bo tekma zase, tekma, ki bo odločala o nadaljevanju. 
Se bom pa seveda trudil po svojih najboljših močeh, da 
ponovim lanskoletni uspeh. 

Z Blažem Trupejem, vašim novim trenerjem, bosta 
tokrat prvič nastopila pred slovensko publiko. Kako sta 
se ujela? 
 
Moram priznati, da sva se dobro ujela, tudi rezultati so zelo 
dobri, konec koncev sem že osvojil en challenger, bil v 
finalu, pa tudi moji nastopi na Odprtem prvenstvu ZDA so 
bili na nivoju, tako da res napredujeva, ampak koliko sva 

dejansko naredila, bo vidno šele čez par mesecev, saj po nekaj tednih zaključkov o uspešnosti ni smiselno delati. 
 
Vedno ste govorili, da imajo nastopi pred domačimi navijači poseben naboj, zato si prav zagotovo želite, 
da bi vas tudi letos ob teniških igriščih na ŽAK-u v Ljubljani podpiralo čim več ljudi… 
 
Prav zagotovo! Meni osebno zelo veliko pomeni, da me pridejo podpirat ljudje, ki vedno navijajo zame in me imajo 
tako priložnost videti igrat v živo in ne samo preko televizije, da doživijo mojo teniško igro v živo, kar je nakaj 
povsem drugega, da opazijo napredek v primerjavi s preteklimi leti. Seveda je poleg vseh mojih navijačev tukaj 
tudi moja družina, moji najbližji, tisti moji najbolj zvesti navijači, ki me vedno podpirajo. 
 
Listo udeležencev na letošnje BMW Chellengerju v Ljubljani poznate. Katera imena vas najbolj bodejo v 
oči kot potencialno vaši najtežji nasprotniki? 
 
Težko bi izpostavil posamezne igralce, ker ima prav vsak izmed njih v svoji igri določene karakteristike, ki so za 
nasprotnika neugodne. A če si v formi in igraš svojo igro, si tudi sam izjemno neugoden, zato se bom trudil po 
svojih najboljših močeh, da prikažem vse tisto, kar znam. Je pa res, da je v tenisu, kot tudi v drugih športih, veliko 
odvisno od tvoje dnevne forme, saj lahko na določen dan igralec, ki je 250. na ATP lestvici igra mnogo bolje kot 
nekdo, ki je 100.  
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Ta del teniške sezone poteka na trdi podlagi, medtem ko vas tukaj v Ljubljani spet čaka peščeno teniško 
igrišče. Ste se težko privadili nazaj na pesek? 
 
Vedno je težko zamenjati podlago, to je res, ampak osebno mislim, da po parih dneh normalnega treninga spet 
najdeš tisti pravi občutek. Je pa res ta prehod kar težak. Ampak sam imam po koncu mojih nastopov v ZDA za 
sabo že nekaj tekem na pesku, tako da sem se kar privadil nazaj na to podlago. 
 
Kako bi vi povabili slovenske ljubitelje in prijatelje tenisa, da naj vas in ostale slovenske teniške igralce, 
pridejo podpirat v Ljubljano? 
 
Predvsem mislim, da si vsi to še kako zaslužimo. Na vseh treningih iz dneva v dan in seveda tudi tekmah dajemo 
vse od sebe in se trudimo po svojih najboljših močeh. Podpora navijačev na domačem turnirju je nagrada za ves 
ta trud in veseli je bomo. Sam pa lahko vsem obljubim, da bom dal od sebe svoj maksimum in poskušal prikazati 
tisti najboljši tenis in pravi šov, ki si ga naši navijači navsezadnje tudi zaslužijo. 

Š.K. 
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